
JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült:  Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 2024. július 8-án 16 óra 01 

perckor a Mánfa Község Önkormányzata Nagytermében megtartott képviselő-

testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint /1 sz. melléklet jelenléti ív/ 

 

Takács Zsolt polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Külön köszönti Mester 

Zoltánt a Vízmű üzemigazgatóját és Jakab Gábort a Tan Kapuja Mánfai Elvonulási Központ 

vezetőjét. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 fővel határozatképes, Nagyné Stumpf 

Adrienne képviselő asszony igazoltan van távol. Az ülést megnyitja, az ülés rögzítésének módja 

hangfelvétellel történik. 

 

A meghívóban jelzett előterjesztések kiküldésre, illetve kiosztásra kerültek.  

 

A napirendek elfogadására tesz javaslatot az alábbiak szerint: 

 

Napirendek: 

 

1. A Mánfa 5280/2 hrsz-ú ingatlan elővásárlási jogáról lemondás 

 

2. A BARANYA-VÍZ Zrt. 2023. évi beszámolójának elfogadása 

 

3. A Baranya-Víz Zrt. igénybejelentése lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 

támogatására 

 

4. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

5. Pályázat benyújtása A Magyar Falu Program keretében „Út, híd, járda, 

kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) számú 

alprogramra 

 

6. „Nyári diákmunka 2024.” munkaerőpiaci programhoz önerő biztosítása 

 

7. Beszámoló a Komlói Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről 

 

8. Csorba Győző Könyvtár 2023. évi beszámolója 

 

9. 2025. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjprogramhoz 

való csatlakozás 

 

10. A Komlói Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás Tanácsának ülésein hozott 

határozatok jóváhagyása 

 

11. Egyebek 

 

Kérem szavazzunk a napirendekről! 

 

A napirendeket 4 igen szavazattal elfogadta a képviselő-testület.  
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1. sz. napirendi 

 

A Mánfa 5280/2 hrsz-ú ingatlan elővásárlási jogáról lemondás 

 

Takács Zsolt polgármester: Ezért hívtuk Jakab Gábor urat, ők érintettek ebben. Területet 

vásárolnának és a jogviszony rendezéshez szükséges, mivel az Önkormányzat is tulajdonos és 

elővásárlási jog illet meg minket, amiről lemondhatunk. Jogászokkal egyeztetve. Kérdezem 

Jakab Gábor urat van e hozzászólása, kérdése ez ügyben? 

 

Jakab Gábor: Köszönöm szépen a meghívást, köszöntök mindenkit. Olyan nagy dolgot nem 

akartam ennek keríteni. Köszönöm szépen a lehetőséget. 5 mondatban szeretném elmondani, 

hogy mit szeretnénk csinálni. Szeretnénk rendezni a parkoló problémáját. Most a 3. évfolyam 

főiskolája indul meg ősztől, körülbelül 50 ember várható, sokan jönnek autóval és szeretnénk 

parkolót is létesíteni, illetve a volt boltból egy turisztikai fejlesztés kapcsán kávézót és egy 

nevezhetjük szuvenír vagy shop vagy mondjuk kegytárgy boltnak akár, egy ilyen komplexumot 

alakítanánk ki. Ezen kívül a területen tervezünk még vagy két darab mobil házat, vagy két darab 

fűthető jurtát, illetve a padlástérben két darab szobát alakítunk ki. A központ az úgy működik, 

hogy egyéni vendégeket nem szolgál ki, de nagyon sok megkeresést kapunk, hogy szeretnének 

ott aludni nálunk, pár napot eltölteni egyedül, családosan, barátok. Ezt mi nem tudjuk 

kiszolgálni, viszont ez a komplexum ki tudja szolgálni az egyéni vendégeket. Ezen kívül az 

elvonulási központ egy kolostor jelleggel működik, tehát más a szabályzat ott bent és más a 

szabályzat ott kint. Tehát kicsit mondjuk megengedőbbek vagyunk a kinti vendégekkel 

szemben. Ez lenne a terv. A kávézó úgy nézne ki, hogy kávé, üdítő, édesség, ez első körben az 

a terv, hogy automata jelleggel működik, tehát mindenki számára nyitva van, mánfai, zarándok 

– nagyon sok zarándokot látunk itt, itt vonulnak át Mánfán – az ő számukra is nyitva van, nem 

csak akkor, amikor vendég van. A shop pedig egy zárt, elválasztott rész lesz, az pedig élő erővel 

működne, tehát, ha van rá igény és érdeklődő, akkor a Rózsával átmegyünk és kinyitjuk és 

akkor onnan kiszolgáljuk az embereket. A shop, nevezzük szuvenír vagy kegytárgy boltnak 

olyan dolog lenne, ami igazából máshol nem kapható és lennének kézzel készült dolgok, 

például a keretdob. Van itt Pécsen egy ember, aki keretdobokat csinál, ez nagyon ritka dolog és 

például olyan is vásárolható lesz nálunk. Interneten nem árusítunk, csak helyben, postázás 

nincs. Kiszolgáljuk azokat az embereket, akik itt vannak hétvégente és akik erre jönnek és 

meglátják ezt a dolgot, innának valamit, pihennének és akkor itt tudnak vásárolni. Ez lenne a 

fejlesztésnek nagyjából a lényege. 

 

Takács Zsolt polgármester: Köszönjük szépen, mi együtt már beszéltünk ezekről a dolgokról. 

Reméljük a falunak ez is javára válik. Úgy gondolom vagyunk olyan viszonyban, hogy ti is el 

tudjátok majd fogadni, hogy ha a pályán lesz egy két rendezvény, akkor nem lesz gond és 

természetesen felétek is nyitva lesz a pálya. Nagyon sok sikert kívánunk és egy jó közös 

együttműködést! 

Kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

34/2024. (VII.8.) sz. határozat 

A Mánfa 5280/2 hrsz-ú ingatlan elővásárlási jogáról lemondás 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében – megtárgyalta a Mánfa 5280/2 hrsz-ú 

ingatlan elővásárlási jogáról lemondástárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
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1. Mánfa Község Önkormányzata kijelenti, hogy a mánfai 5280/2 hrsz-ú 24 m2 nagyságú, 

„közforgalom elől elzárt magánút” megnevezésű ingatlan 1/2 tulajdoni hányadának 

értékesítése során az önkormányzatot megillető elővásárlási jogáról lemond. 

 

2. Utasítja a címzetes főjegyzőt, hogy a döntésről tájékoztassa a Tan Kapuja Buddhista 

Egyház képviselőjét a határozat megküldésével. 

 

 Határidő: 2024. augusztus 31. 

 Felelős: dr. Vaskó Ernő címzetes főjegyző 

 

Varga Sándor képviselő: Egy dolgot szeretnék, hogy a 4. oldalon is el kell gondolkodnunk 

hálón. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, lesz. Erről már beszéltünk alpolgármester úrral és Gáborral 

is. Legkésőbb jövőre megcsináljuk, hogy ne zavarjon annyira a kijövő labda. 

 

2. sz. napirendi 

 

A BARANYA-VÍZ Zrt. 2023. évi beszámolójának elfogadása 

 

Takács Zsolt polgármester: Mester Zoltán üzemigazgató úr a meghívott. Tisztelt képviselők 

a vízmű ügyeiről mi igazán beleszólással nem tudunk élni. Van e kérdésetek üzemigazgató úr 

felé. 

 

Varga Sándor képviselő: Nagyjából így egy év után, milyen esély van arra, hogy az akár 80 

éves tűzcsapok cserére kerüljenek? 

 

Mester Zoltán képviselő: Azt kell mondanom, hegy eddig is és a jövőben is, ha meghívást 

kapok el fogok jönni. Miután államiak lettünk és az NVM-hez tartozunk a kérdésekre úgy 

tudnék válaszolni, hogy azt előzetesen jóváhagyattam az NVM-mel, úgyhogy most 

magánemberként válaszolok. Tavaly sem voltam optimista, ez egy kényszerpálya volt, nincs 

mit szépíteni. A pozitívum, hogy folyik a csapon a víz, a szennyvíz is, a számlák is rendezve 

vannak. A kollégáinknak jelentősebb béremelést tudtunk adni, hogy legalább legyen munkás, 

meg tudjuk tartani őket. Fejlesztésekre vonatkozóan csak remélni merek, de a konkrét jövőre 

nézve – 2025 – nem az látszik, hogy több pénz lenne rá, hanem kevesebb. Ez katasztrofális. 

Amellett, hogy ez megtörtént, iszonyú sok adminisztratív dolgot kaptunk a nyakunkba, 

jelentések minden felé.  

 

Takács Zsolt polgármester: Múlt héten egy ülésen Polics polgármester úr monda, hogy 

aggódik ő is, hogy nem az lesz, mint volt, hogy egy telefon és jöttek a vízműből. 

 

Mester Zoltán képviselő: Amit tudunk továbbra is megteszünk. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, folyamatos kapcsolatban vagyunk és tényleg, minden 

közvetlen vezetővel tudunk beszélni.  

 

Varga Sándor képviselő: Kimenő vízzel kapcsolatban lenne még kérdésem. A Fábián Béla 

utca végén van egy olyan akna az út közepén, ahol feljön a szennyvíz. Erről mit lehet tudni. 

 

Mester Zoltán képviselő: Erről a problémáról beszéltem és remélem ez most tartósan 

megoldódott, nem kevés pénzbe került. A dolog az arról szólt, mert ugye ez gyakorlatilag 2006 

óta, amióta a kistérségi szennyvízrendszer működik, tehát az utóbbi időkig viszonylag 

problémamentesen működött. Miután Mánfa magasabban fekszik, mint Magyarszék ez még 
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szivattyú üzem nélkül is ment a szennyvíz. Ennek nyilván van egy olyan problémája, hogy ez 

az áramlás nem olyan gyors, mint amikor szivattyús üzem van, mert a nyomóvezetéket nem 

úgy fektetik le, mint a gravitációs csatornáknál, hogy végig figyelve van a leejtésre, vannak 

mély és magas pontok és ezáltal a mélypontokon lerakódhat benne anyag, de amitől ez 

megadhatta magát, az gyakorlatilag az történt, hogy ott a Kaposvári úton zúzalék lett lepakolva 

teherkocsi által, a szennyvízátemelő előtti tisztító aknát véletlenül - tökmindegy, lényegtelen 

hogyan- a zúzalék bele ment a csőbe, ami dugulást okozott. Mi ezt elkezdtük mosni saját erőből, 

amihez egy olyan technika kellett, ami más és több darabban kellett megvágni a vezetéket. Több 

mint két és fél millióba került nekünk. 

 

Takács Zsolt polgármester: Lehet, hogy veletek képviselőkkel nem beszéltünk erről, de 

alpolgármester úrral igen, de a vízmű megemelte, most ezt a fedőlapot, hogy ne forduljon ilyen 

elő. Állítólag ott került bele. A Rongyszamár üzemeltetője azt mondta, hogy ő látta, ahogy a 

teherautó kereke elmozdított a fedelet és úgy került bele a zúzalék. Így, hogy megemelésre 

került, talán nem fordulhat ez elő.  

 

Mester Zoltán: A tisztító aknákat előre gyártott elemekből rakják össze, hogy ne tudjon 

elcsúszni, de a fedlap a tetején gyakorlatilag el tud. Ott nincsnek tüskék, nincsenek megvasalva. 

Az a beton szét is tud repedni, ha egy akkora gépkocsi elmozdítja. Az történhetett, hogy magát 

a képkocsinak a gumija nem a fedlapot billentette ki, hanem letolta és ott folyhatott be a kő. 

 

Takács Zsolt polgármester: Sajnos történhetett ilyen, nem szándékosan. 

 

Varga Sándor képviselő: Sikerült orvosolni akkor, ezek szerint. Köszönjük. 

 

Takács Zsolt polgármester: Ha nincs több kérdés, kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

35/2024. (VII.8.) sz. határozat 

A BARANYA-VÍZ Zrt. 2023. évi beszámolójának elfogadása 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében – megtárgyalta „a BARANYA-VÍZ 

Zrt. 2023. évi beszámolójának elfogadása” tárgyú előterjesztést, és a következő határozatot 

hozza: 

 

1. A Képviselő-testület megismerte a BARANYA-Víz Zrt. 2023. évi beszámolóját és 

mellékleteit, amelyeket jelen előterjesztés 1. és 2. sz. melléklete szerinti tartalommal 

elfogad. 

 

2. A Képviselő-testület megismerte és jelen előterjesztés 3. sz. melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja a BARANYA-Víz Zrt. 2023. évi üzleti jelentését. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős:  Takács Zsolt polgármester 

   Csollák István vezérigazgató 

   Mester Zoltán üzemigazgató 
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3. sz. napirendi 

 

A Baranya-Víz Zrt. igénybejelentése lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatására 

 

Takács Zsolt polgármester: Ez is visszatérő napirend. Mánfa Község Önkormányzata, mint 

Gesztor Önkormányzat csatlakozunk. Ez mehet úgy is, hogy már átadtuk a tulajdont az NVM-

nek. A beadási határidő ma éjfél, a kollégák már dolgoznak rajta, ha nincs kérdés kérem 

szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

36/2024. (VII.8.) sz. határozata 

Pályázat benyújtása a lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatására 

                                                                                                                                                             

Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete – a polgármester előterjesztésében – 

megtárgyalta a Pályázat benyújtása a lakossági víz- és csatornaszolgáltatás támogatására tárgyú 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. évi lakossági víz- és 

csatornaszolgáltatás támogatásra vonatkozó támogatási igény bejelentését tudomásul 

vette. Egyúttal kötelezettséget vállal arra, hogy a fajlagos ráfordításnál figyelembe vett, 

illetőleg a Tárcaközi Bizottság által elfogadott mértékű amortizációt, eszközhasználati 

díj jogcímen meghatározott összeget a víziközmű felújítására, pótlására, fejlesztési 

hitellel kapcsolatos adósságszolgálatra fordítja. 

 

2. Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy a 

pozitív támogatói döntés esetén az elnyert támogatást pénzeszköz átadás formájában a 

Baranyavíz Zrt. részére átadja. Továbbá kötelezi a Baranyavíz Zrt-t, hogy az elnyert 

forrást kizárólag a pályázati célnak megfelelő költségek fedezetére használja fel. 

 

3. Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

szükséges nyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2024. július 8. 

Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

Mester Zoltán: Köszönöm a cég nevében! 

 

4. sz. napirendi 

 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Takács Zsolt polgármester: Tisztelt képviselők, alpolgármester úr, ha bármi kérdés van, 

bármivel kapcsolatban kérdezzetek. 

 

dr. Müller József aljegyző: Annyit jeleznék, hogy az Egyebekben szerepel a római kettes 

pályázati beszámoló. Ott az egyes ütemnél gondban vagyunk a vállalkozóval, nem jeleznek 

vissza a garanciális munkára, a Praktistar, aki az egyes ütemet készítette. Ott szerintem az lesz 

a vége, hogy jogilag ilyenkor az történik, hogy megrendeljük a munkát mástól és megpróbáljuk 

tőlük majd behajtani. De lehet, hogy bebukjuk ezt a pénzt, mert ez a cég szerintem eléggé a 

végét járja. Most pontosan még nem tudom m ilyen összegről beszélünk, de műszaki ellenőrrel 
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véglegesítve lesz, hogy mennyiről van szó, be kell árazni. Küldhetünk még egy utolsó 

felszólítást a cégnek. 

 

Takács Zsolt polgármester: Beszéltünk tényleg erről is sokat a kollégákkal, hogy arról is jött 

a minisztériumtól egy végleges levél, hogy elutasították, azt a 18 millió bruttót, ami a háborús 

vészhelyzet miatt volt, amit a hirtelen áremelkedések miatt kértünk. Úgy volt, ha 

visszaemlékeztek rá, hogy az Önkormányzatnak nincsen ebből hátránya semmi, mert ha 

megkapták volna, akkor a végszámla 18 millió forintról lett volna a 130-hoz, ha meg nem – és 

ez történt – akkor meg nulla forinttal megy a végszámla. Tehát nincs az Önkormányzatnak, 

Képviselő-testületnek kötelezettsége erre a befizetésre, tehát ez csak egy olyan bónusz volt, 

amit ha megkapnak, megkapnak, és ők kapják nem mi ha meg nem, akkor nem kell befizetni. 

Erre is mondom aljegyző úr, hogy lehetett volna jobban ütni a vasat, ha megkapják, a másik 

meg hogy elküldték ezt a számlát ugye és ebben az évben- ezt is elmondom ugye – a 

számlatömbbe a második sorszámú számla volt. Na most egy cégnél, ha fél év eltelt és a 

második számlát bocsájtja ki, akkor az milyen szinten dolgozik!? 

 

dr. Müller József aljegyző: Az a szomorú, hogy itt egy elég hosszú, 5 éves garancia van. 

 

Takács Zsolt polgármester: Maga a cég az fennál, a Praktistar létezik, működik, de ez a cégen 

belüli részlege vagy hogy mondják, ez az építési vállalkozás ez biztos, hogy nem működik. 

Autószerelő műhely fent van. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Ez erre a projektre alakult, ez a része.  

 

Konyári Zsolt képviselő: Ez Magyarországon nem meglepő 

 

Varga Sándor képviselő: Csak most jogi úton nem tudunk mit kezdeni.  

 

dr. Müller József aljegyző: Ezt most tényleg be kell árazni, hogy ez most mekkora garanciális 

munkáról beszélünk és érdemes e jogi eljárásba bonyolódni, mert annak megint vannak 

költségei. Most talán az bíztató, ahogy mondjátok, hogy azért nincsenek olyan nagyon nagy 

problémák. 

 

Takács Zsolt polgármester: Hál istennek nincsenek, legalábbi eddig. A medret végig 

kaszáltattuk és nincs olyan, hogy akkora baj lenne. 

 

dr. Müller József aljegyző: Tehát nem milliós garanciális problémákról beszélünk szerintem. 

 

Varga Sándor képviselő: Jó, itt nem is volt víz azóta. 

 

Takács Zsolt polgármester: Tehát még egyszer. Maga a cég az fennál, a Praktistar létezik, 

csak ez a részlege nem és hogy jogilag hogyan lehet ezt érvényesíteni az majd kiderül. Tovább 

számlázzuk nekik a munkát.  

 

dr. Müller József aljegyző: Ha majd meglesz, hogy kell hozzá mondjuk 400.000 Ft, akkor lesz 

egy előterjesztés, utána lehet megrendelni valakitől és azt elvégzik és azt tovább számlázzuk a 

Praktistarnak. 

 

Takács Zsolt polgármester: Kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 
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37/2024. (VII.8.) sz. határozat 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

                                                                                                                                                             

A képviselő-testület – a polgármester előterjesztése alapján – megtárgyalta a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, és az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A képviselő-testület megismerte és elfogadja a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

2. A Képviselő-testület tudomásul veszi a tájékoztatást a folyamatban lévő pályázatokról 

 

3. Utasítja a címzetes főjegyzőt, hogy a határozatok végrehajtását a nyilvántartáson 

vezettesse át. 

 

5. sz. napirendi 

 

Pályázat benyújtása A Magyar Falu Program keretében „Út, híd, járda, 

kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) számú alprogramra 

 

Takács Zsolt polgármester: Ugye nem mindegy, hogy mire van kiírva. Járdára kerékpárútra 

van, építeni nem lehetett, csak felújítani. A temetői út felújítására nyújtjuk be, azt beszéltük.  

Megvan a 3 árajánlat. Nem tudom Breitenbach Józsi kolléga van e valami?  

Elnézést kérek, hogy csak most, a testületi ülés elején kellett volna… Tisztelt Képviselők, új 

kolléganőnk van. Breitenbach Józsi mellett dolgozik egy hónapja a kolléganő, most jött a 

hivatalhoz dolgozni, segíti majd a munkánkat. 

Józsi tehát kérdezlek van e hozzáfűzni valód? 

 

Breitenbach József műszaki ügyintéző: Igazából egy határozat kell a testülettől, hogy beadjuk 

a pályázatot és akkor majd az adott felületre fel kell tölteni az anyagot.  

 

Takács Zsolt polgármester: Itt már megvannak az ajánlatok, nem most kell nekiállni. 

Annyit még mondanék, hogy máskor 40-50 milliárdok a Magyar Falu programos pályázatok, 

most azért látható, hogy jóval kevesebb. A felső határ 40 millió és azért gondoltuk, hogy esetleg 

nagyobb esélyünk van egy úgymond kisebb összeggel, inkább apránként. 

 

Konyári Zsolt képviselő: Sok kicsi sokra megy. 

 

dr. Müller József aljegyző: Ténylegesen szerintem, ha ez most nyer, akkor a kivitelezés az 

jövőre lesz  

 

Takács Zsolt polgármester: Ha nincs több kérdés, hozzászólás kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

38/2024. (VII.8.) sz. határozat 

 

Pályázat benyújtása A Magyar Falu Program keretében „Út, híd, járda, 

kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) számú alprogramra 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében – megtárgyalta a „Pályázat benyújtása 

a Magyar Falu Program keretében „Út, híd, járda, kerékpárforgalmi létesítmény 
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építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) számú alprogramra tárgyú előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

1) A Képviselő-testület jóváhagyja a Magyar Falu Program keretében meghirdetett „Út, 

híd, járda, kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) számú 

alprogramra kiírt pályázat benyújtását.  

A pályázattal elnyerni kívánt támogatási összeg - 7.700.000.-Ft -, önerő nélkül a Mánfa, 

Temetői út felújításának megvalósítására vonatkozik 

 

2) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Magyar Falu Program keretében 

„Út, híd, járda, kerékpárforgalmi létesítmény építése/felújítása” (MFP-UHJ/2024) 

számú alprogramra kiírt pályázattal kapcsolatos szerződések és dokumentumok 

aláírására, valamint a szükséges nyilatkozatok megtételére. 

Határidő: 2024. július 12. 

Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

6. sz. napirendi 

 

„Nyári diákmunka 2024.” munkaerőpiaci programhoz önerő biztosítása 

 

Takács Zsolt polgármester: Itt is, mint minden éveben csatlakoztunk a diákmunka keretében 

ehhez a felhíváshoz és már a múlt héten is voltak négyen, két lány, két fiú és szépen elosztva 

itt a kollégák által a munkát és minden hétre jut egy két ember, aki segít nekünk a munkába. 

Szerintem ez jó. Múlt héten két kinti kaszáló srác ügyesen dolgozott, a lányok meg a táborba 

segítették a gyerekeket. Gardírozták, felügyelték őket egész nap. 

 

Kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

39/2024. (VII.8.) sz. határozata 

„Nyári diákmunka 2024.” munkaerőpiaci programhoz önerő biztosítása 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület a polgármester előterjesztése alapján megtárgyalta a „Nyári diákmunka 

2024.” munkaerőpiaci programhoz önerő biztosítása című előterjesztést és az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mánfa Község Önkormányzata a „Nyári diákmunka 2024.” munkaerőpiaci programhoz 

bruttó 135.720, - Ft többletforrást biztosít a 2024.évi költségvetés „Egyéb” tartalékok 

előirányzat terhére.  

 

2. Utasítja a jegyzőt, hogy az előirányzat változásokat a soron következő költségvetési 

rendeletmódosítás alkalmával vezesse át. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Takács Zsolt polgármester 
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7. sz. napirendi 

 

Beszámoló a Komlói Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről 

 

Takács Zsolt polgármester: Megkérem dr. Müller József aljegyző urat, ha van kiegészíteni 

valója tegye meg. 

 

dr. Müller József aljegyző: Törvényi kötelezettség, hogy készüljön ilyen beszámoló, 

szerintem jól össze van foglalva. 

 

Takács Zsolt polgármester: Kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

40/2024. (VII.8.) sz. határozat 

Beszámoló a Komlói Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében - megtárgyalta a „Beszámoló a Komlói 

Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről” tárgyú előterjesztést, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

A Képviselő-testület – a jegyző előterjesztésében – megtárgyalta a Komlói Közös 

Önkormányzati Hivatal 2023. évi tevékenységéről készített beszámolót, amelyet elfogad. 

                                                                                                                                                             

8. sz. napirendi 

 

Csorba Győző Könyvtár 2023. évi beszámolója 

 

Takács Zsolt polgármester: Minden évben visszatérő ez is. Ha egyetértetek, kérem 

szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

41/2024. (VII.8.) sz. határozata 

Csorba Győző Könyvtár 2023. évi beszámolója 

                                                                                                                                                             

Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete – a polgármester előterjesztése alapján - a 

Csorba Győző Könyvtár 2023. évre vonatkozó szakmai beszámolóját megvitatta, és az alábbi 

határozatot hozza:  

 

1. A Képviselő-testület a Csorba Győző Könyvtár 2023. évi szakmai beszámolóját a 

Mánfa településen végzett szolgáltatásról megismerte és a mellékelt formában 

jóváhagyja. 

 

2. Utasítja a címzetes főjegyzőt, hogy gondoskodjon a döntés megküldéséről a Csorba 

Győző Könyvtár részére. 

 

Határidő: 2024. szeptember 29. 

Felelős: dr. Vaskó Ernő címzetes főjegyző 
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9. sz. napirendi 

 

2025. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjprogramhoz való 

csatlakozás 

 

Takács Zsolt polgármester: Szintén visszatérő napirend. Még ki sem írták, de előre tudunk 

dönteni arról, hogy szándékozunk csatlakozni. Ha egyetértetek, kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

42/2024. (VII.8.) sz. határozata 

 

2025. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjprogramhoz való 

csatlakozás 

                                                                                                                                                             

A képviselő-testület - a polgármester előterjesztésében - megtárgyalta a 2025. évi Bursa 

Hungarica Önkormányzati Ösztöndíjprogramhoz való csatlakozás tárgyú előterjesztést, és az 

alábbi határozatot hozza: 
 

1. A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy Mánfa Község Önkormányzata 

csatlakozzon a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. 

évi fordulójához.  

 

2. Az önkormányzat a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási 

tanulmányokat kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulójának Általános Szerződési 

Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása 

és folyósítása során maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak 

megfelelően jár el.  

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozat megtételére 

és annak továbbítására a Támogatáskezelő részére. 
 

 Határidő: A pályázati kiírásban meghatározottak szerint 

 Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

10. sz. napirendi 

 

 Komlói Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás Tanácsának ülésein hozott 

határozatok jóváhagyása 

 

Takács Zsolt polgármester: Szintén visszatérő napirend. Ha egyetértetek, kérem szavazzunk! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

43/2024. (VII.8.) sz. határozata 

A Komlói Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás Tanácsának ülésein hozott 

határozatok jóváhagyása 

                                                                                                                                                             

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében - megtárgyalta a Komlói Kistérség 

Többcélú Önkormányzati Társulás Tanácsának ülésén hozott határozat jóváhagyása tárgyú 

előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza: 
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A Képviselő-testület megismerte és utólagosan elfogadja a Komlói Kistérség Többcélú 

Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának 2024. június 26-i ülésén hozott 16-18/2024. 

(VI.26.) számú határozatait. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

10. sz. napirendi 

Egyebek 

 

Van e bárkinek a napirenden belül valami? Nekem igazából most nincs. Ami lesz majd új, az 

úgy is lesz a következő testületi ülésen. Talán idén vagy jövőre egy klímát szeretnénk ide is 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Ott is a jogviszonyokat rendezni kell, a társasházi dolog. 

 

dr. Müller József aljegyző: Az akadálymentesítést is meg kell csinálni. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, a következő a szavazásra rendbe kell tenni.  

 

Pál Zsolt alpolgármester: A kőlyuki híddal kapcsolatban történt már megkeresés Józsi? 

 

dr. Müller József aljegyző: Még nem, de most ha visszajön mindenki a szabadságról, 

nekiállunk. Elkésve nem vagyunk, a híd készen van. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: A vis maioros pénzbőlé mikor lesz valami? 

 

Breitenbach József műszaki ügyintéző: Úgy gondolom, hogy ősszel. 

 

 

Takács Zsolt polgármester: Köszönöm szépen, hogy eljöttetek, a képviselő-testületi ülést 16 

óra 48 perckor bezárom. 

 

Kmf. 

 

 

 

 

     dr. Müller József      Takács Zsolt 

   aljegyző      polgármester 

 


